
Zápisnica 
z 13. Zasadnutia Obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo 15.04.2008 v zasadacej 

miestnosti  OcÚ o 18.00 h 
 
 
Prítomní:  starosta obce: Zoltán Gyepes 
                   poslanci OZ:    Jozef Balko, Štefan Hamar, Ing. Dušan Lydik, 
                                             Silvester Pastier, Tibor Tóth, Ing. Gejza Varga 
                   kontrolór:        František Gyepes 
 
 
Program:  1.Zahájenie a procedurálne veci 
                  2. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 
                  3. Interpelácia 
                  4. Babindolská cesta a ostatné poľné  cesty 
                  5. Rôzne 
                  6. Diskusia 
                  7 .Uznesenie OZ 
                  8. Záver 
 
1. Zahájenie 
Riadne zasadnutie otvoril a prítomných poslancov privítal starosta obce Zoltán Gyepes. 
Poslanci OZ schválili návrhovú komisiu: Ing.  G. Varga 
                                                                       Tibor Tóth 
                                                                       Ing. D. Lydik 
a overovateľov zápisnice:  Silvester Pastier 
                                                Jozef Balko 
 
2. Kontrola z uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 
OZ   s c h v á l i l o :  
73. Výstavbu  „Obaľovne bitúmenových zmesí“. 
74. Delegovanie Heleny Lacovej do Rady školy. 
OZ   o d p o r u č i l o : 
75. Vrátiť TJ pokladničnú knihu na prepracovanie s termínom do konca marca 
       - písomne upovedomiť 
76. Informovať sa ohľadom opatrovateľky v org.  Červeného kríža 
77. Štiepenie konárov zakúpeným drvičom 
78. Uhradiť faktúru miestnej dychovej skupine za opravu dvoch trúbok 
OZ   p r e r o k o v a l o : 
79. Termín verejného zhromaždenia na 29.02.2008 o 18.00 h v miestnom KD 
80. Sťažnosť A. Gyepesovej na oplotenie pozemku od susednej nehnuteľnosti. 
 
3. Interpelácia. 
 a) Ing. G. Varga – navrhol aby sa preberali záležitosti, problémy na ktoré občania zúčastnení na 
verejnom zhromaždení poukazovali  ako sú nedokončené mosty na Ugaraku , jarky  a že niektorí 
občania pri zapojení sa na verejnú kanalizáciu museli platiť za pretláčanie cesty. Starosta – robilo sa 
všetko preto aby to občania mali čo najlacnejšie.  S. Pastier -  samozrejme domácnosti nachádzajúce 
sa na tej strane kde je urobené vodovodné potrubie nemali dôvod pretláčať cestu a nie ešte za ňu 
platiť. J. Balko – „kompenzácia“  /ako spomínali občania na zhromaždení/  je  veľmi obtiažna. Jedni 
mali výhodu pri zavedení  plynu, druhí pri zavedení pitnej vody. T. Tóth a Š. Hamar  - treba dokončiť 
zničené mosty, urobiť jarky. Treba odkloniť i smer dažďovej vody, ktorá steká občanom do dvora, do 



studní. Starosta – navrhol do nasledujúceho zasadnutia predložiť konkrétne riešenia na uvedené 
problémy. 
b) G. Varga –treba prediskutovať  i Urbársku spoločnosť a navrhuje nájomné za  US dať do depozitu. 
Uvedená spoločnosť neplatí daň tak z týchto finančných prostriedkov by sa daň uhradila. Starosta – 
US si môžu členovia prevziať . Mohlo by sa to zlegalizovať a tak by sa kompenzovalo nájomné 
s daňou. 
c) Starosta – otvára otázku ohľadom autobusových zastávok, čakární pre občanov dopravujúcich sa 
do zamestnania ako i pre žiakov, či študentov ktoré sa kúpia buď z rozpočtu obce alebo sa získajú 
formou poskytnutých dotácií. O dotácie Obecný úrad bude žiadať v mesiacoch máj – jún.  D. Lydik – 
bolo by dobré ak by sme dostali dajakú finančnú injekciu na výmenu týchto starých autobusových 
zastávok. T. Tóth – mohli by sme navrhnúť  stavebnej firme, ktorá bude stavať novú bytovku aby 
vybudovali pre obec jednu čakáreň. Mohla by sa cesta pri rod. dome Holecových uzavrieť  a tam novú 
čakáreň umiestniť. 
Poslanci sa so starostom obce zhodli aby sa prijali  „ ponuky“ na čakárne. 
d) D. Lydik  - obyvatelia obce, hlavne matky s deťmi  sú nespokojné pre pokazené hojdačky a lavičky, 
ktoré sa nachádzajú v miestnom parku. Hojdačky z parku treba preložiť pri bytovku. S. Pastier – ak sú 
aj lavičky nepoužiteľné treba ich tiež preložiť pri bytovku – oproti studne. Š. Hamar – pripomína, že 
na tých miestach parkuje veľa osobných áut. J. Balko -  veľa matiek s deťmi navštevuje park, preto by 
tam lavičky, hojdačky mali zostať s tým že by  sa čo najlepšie opravili. 
e) G. Varga -  aby sa zistil čo najbližší počet pripojených domácností na verejnú kanalizáciu, mal by sa 
prijať návrh do Všeobecného záväzného nariadenia obce. Treba zaslať aj platobné výmery a postupne 
by sme dospeli k čo najpresnejšiemu číslu pripojených domácností na verejnú kanalizáciu. Š. Hamar – 
pri vyberaní daní by sa mal určiť limit  doba splatnosti platobného výmeru a pri nedodržaní limitu 
zasielať upomienky. Limit je 15 dní po doručení výmeru na zaplatenie dane z nehnuteľnosti  - čo 
potvrdila ekonómka OcÚ M. Beneová a následne dodala že platobné výmery sa budú zasielať 
doručenkou do vlastných rúk a po nezaplatení sa môžu občanom zasielať upomienky. 
f) Starosta obce prečítal žiadosť od BFC Dolné Obdokovce, ktorá sa týkala úpravy podmienok použitia 
dotácie aj na občerstvenie. Poslanci rozhodli aby sa  pri čerpaní dotácie riadili podľa stanovených 
a schválených podmienok.  Bude im zaslaná písomná odpoveď. 
 
4. Babindolská cesta. 
Starosta upovedomil poslancov o možnosti vybudovania cesty, starej poľnej cesty smerom na 
Babindol a smerom k miestnym vinohradom. Stará budova Pivovaru v Nitre sa bude búrať 
a odpadový stavebný materiál by sa mohol využiť na tento účel, na sprejazdnenie cesty až k obci 
Babindol, čo je asi 3,32 km o šírke 6 m . Za dovoz odpadového stavebného materiálu firma obci 
uhradí 700,- Sk za auto. D. Lydik – cesta by  sa mala  správne zamerať. G. Varga –treba sa dobre 
rozhodnúť aby cesta bola osobnými automobilmi prejazdná. Starosta dodal, že firma má k dispozícii 
i Buldozér, ktorým sa bude navozený odpadový stavebný materiál na ceste zarovnávať. T. Tóth – pri 
dovoze materiálu ťažké nákladné autá zničia aj miestne komunikácie. Starosta – treba porozmýšľať 
o inej alternatíve kadiaľ dopravovať materiál.  
Obecný úrad v Babindole tiež prijal a súhlasil s takouto rekonštrukciou starej cesty. 
Prebehlo hlasovanie za vybudovanie starej Babindolskej cesty ako i cesty smerom k miestnym 
vinohradom. 
Hlasovanie: jednohlasne schválené. 
5. Rôzne 
a) Starosta obce oboznámil poslancov  s Programom rozvoja vidieka 2007 – 2013 v spojení 
s realizáciou prístupu programu Leader, ktorého členovia budú mať rôzne výhody. Je to združenie 
viacerých  obcí z okolitých dedín. Stretnutie sa uskutočnilo v Babindole, kde všetkých prítomných 
starostov, zástupcov Obecných úradov informovali o určitých opatreniach, možnostiach a podpore, 
ktorá by smerovala i k skvalitneniu života vo vidieckych oblastiach – hovorí starosta obce. 
Starosta dal návrh na hlasovanie o vstupe, zaradení sa obce do programu Leader. 
Hlasovanie: jednohlasne schválené. 



b) Starosta prečítal žiadosti od Terézii Együdovej a Lívii Bene, ktoré žiadajú pridelenie 
opatrovateľského príspevku na svojich príbuzných, na staršie osoby, ktoré potrebujú opateru zo 
zdravotných dôvodov. S. Pastier – na tento účel v obecnom rozpočte nie sú vyčlenené peniaze a obec 
opatrovateľku nemá, ale občanom treba vyjsť v ústrety a pomôcť im. Starosta - občanov treba 
písomne informovať, že s touto žiadosťou sa môžu obrátiť na ÚPSVR – odbor sociálnych vecí a rodiny 
v Nitre. Pre opatrovateľov to bude výhodnejšie aj po finančnej stránke, nakoľko za opatrovateľskú  
službu treba obci poplatok uhrádzať. 
c)  Starosta obce pripomínal, že vo všeobecnosti návštevnosť ZŠ je menšia, sú dve riaditeľky /ZŠ a MŠ/ 
s nízkym počtom žiakov v triedach po 5 – 6 žiakov, preto by sa mohlo uvažovať nad zlúčením 
kompetencií riaditeľstiev. J. Balko  - vyučovanie v triedach by mohlo byť zaujímavejšie aby 
návštevnosť detí neubúdala, skôr vzrastala. Starosta – kniha dochádzok o prítomnosti učiteľov je 
kontrolovaná, ale pracovný poriadok nie je vypracovaný  ani v ZŠ ani v MŠ . G. Varga – v Nitre učiteľky 
v MŠ uskutočňujú rôzne zaujímavé podujatia. V tomto smere aj v obci by sa mali urobiť nemalé plány 
na „záchranu školy“. Treba dosiahnuť vyššiu úroveň, viac sa s deťmi zaoberať a nevylučuje sa ani 
možnosť zlúčenia riaditeľstiev. Poslanci s týmto názorom súhlasili, starosta dal hlasovať za spoločné 
riaditeľstvo ZŠ a MŠ. 
Hlasovanie: jednohlasne schválené. 
d) Starosta obce informoval poslancov o možnosti zriadenia Poštovne, prečítal ponuku z podmienok, 
Slovenskej pošty a.s. , zoznam úkonov, ktoré by sa vykonávali pri jeho zriadení . Tieto služby by 
poskytovali pracovníčky Obecného úradu na miestnom Obecnom úrade.  Poslanci sa zhodli na 
zriadení Poštovne a starosta dal  hlasovať. 
Hlasovanie: jednohlasne schválené. 
e) O výstavbe novej bytovky sa zmienil starosta obce s tým , že náležitosti ako banková záruka, 
notárska zápisnica a zmluvy o poskytnutí finančnej podpory sú vybavené ako i na infraštruktúru. D. 
Lydik – niekde sa bytovky stavajú takým spôsobom, že  súkromný investor ak mu obce poskytne 
pozemok   s t a v b u postaví zadarmo. G. Varga hovoril  o klesajúcej tendencii v počte obyvateľov, 
treba sa nad tým vážne zamyslieť. Mohlo by sa stavať viac rodinných domov, čím by sa aj počet 
občanov zvyšoval.  Starosta podotkol, že v obci je približne 50 starých  neobývaných domov. 
Majiteľov starých domov by bolo dobré ohlásiť  alebo treba nájsť pozemok na výstavbu viacerých 
rodinných domov. D. Lydik po viacerých úvahách, dospel k názoru, že reálne by to bolo možné 
uskutočniť na Bikarétje,  nakoľko v blízkosti – oproti sú pozemky, ktoré patria   „starému  družstvu“ 
čo zn. že by sa rodinné domy mohli stavať z obidvoch strán – oproti sebe. 
f) Z predchádzajúceho uznesenia vyplýva, že odmenu starostovi obce treba prejednávať každý 
štvrťrok. Po prehodnotení  a na základe hlasovania OZ schválilo odmenu starostovi obce vo výške 
30% . 
6. Diskusia 
Diskusia prebiehala počas celého zasadnutia OZ. 
 
8. Záver. 
Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za ich účasť a zasadnutia OZ ukončil. 
 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
Silvester Pastier     ....................... 
 
Jozef Balko              ....................... 
 
 
 
 
 



7. Uznesenie OZ zo dňa 15.04.2008 
 
O Z   s c h  v á l i l o : 
81. Vybudovanie   poľnej Babindolskej cesty za účelom prejazdnosti automobilovými prostriedkami   
       a úpravu cesty smerom  k miestnym vinohradom. 
82. Zaradenie obce do programu Leader. 
83. Spoločné riaditeľstvo miestnej ZŠ a MŠ. 
84. Zriadenie Poštovne na miestnom Obecnom úrade. 
85. Odmena starostovi obce za II. Štvrťrok 2008 vo výške 30 % z mesačnej mzdy starostu obce. 
O Z    o d p o r u č i l o : 
86. Do nasledujúceho zasadnutia predložiť konkrétne  riešenie na odstránenie závad a nedostatkov 
       na ulici Ugarok              
87. Prijať ponuky na zakúpenie nových autobusových zastávok. 
88. Opraviť lavičky a hojdačky v miestnom parku. 
89. Zahrnúť do VZN obce návrh na základe ktorého sa zistí čo najpresnejší počet domácností          
       pripojených na verejnú kanalizáciu. 
90. Pri neuhradení dane z nehnuteľností  po 15 dňovom limite občanom zasielať upomienky. 
O Z     p r  e r o k o v a l o : 
91.  Žiadosť  BFC Dolné Obdokovce o úprave podmienok použitia dotácie s písomnou odpoveďou. 
92.  Žiadosť Lívii Bene o pridelenie opatrovateľského príspevku s písomnou odpoveďou. 
93.  Žiadosť Terézii Együdovej o pridelenie opatrovateľského príspevku s písomnou odpoveďou. 
 
 
    
 
 
 
 
 
 


